
 

Schriftelijke vragen Geen Amsterdam in Groningen 

 

Aan het College van burgemeester en wethouders 

Radesingel  

Groningen 

 

Groningen, 2 juni 2020 

 

Geacht College, 

 

Eindelijk was het dan gisteren zover, 1 juni, de dag waarop veel ondernemers hun zaak weer open mochten 

doen. Opgelucht dat ze eindelijk weer aan de slag kunnen en dat ze weer een omzet kunnen draaien. Uiteraard 

moeten we ons daarbij wel aan de regels houden, de regels van de rijksoverheid, voorschriften van het RIVM 

en aanvullende regels van de gemeente zelf. Anderhalve meter afstand, drieënhalve meter afstand, vermijdt 

drukte is het devies. Alleen samen kunnen we namelijk een tweede golf van het coronavirus voorkomen. 

 

We zagen gisteren ook een ander beeld, één waarin duizenden mensen naar de Dam in Amsterdam kwamen 

om te demonstreren. Hoewel demonstreren een belangrijk grondrecht is, was het op een gegeven moment zó 

druk dat de maatregelen van het RIVM niet meer nageleefd konden worden. Ook in Groningen wil men 

vanavond een demonstratie houden. Volgens de berichten op social media worden er in Groningen ruim meer 

dan 1000 demonstranten verwacht. Een situatie zoals in Amsterdam willen wij in Groningen graag voorkomen 

en daarom stellen wij u graag de volgende vragen: 

 

- Bent het met ons eens dat een situatie als in Amsterdam in Groningen moet worden voorkomen? 

- Is er een aanvraag voor een demonstratie in Groningen ontvangen? 

- Onder welke voorwaarden worden demonstraties in Groningen met het oog op het coronavirus 

toegestaan? 

- In hoeverre wordt er gehandhaafd op het naleven van de maatregelen van het RIVM bij 

demonstraties? 

- Heeft u reeds nagedacht over een alternatieve locatie als het aantal demonstranten te groot wordt 

voor de binnenstad van Groningen? 

 

Ik kijk uit naar de beantwoording van deze vragen, maar bovenal hoop ik op een veilige demonstratie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Ietje Jacobs - Setz 

 

 


